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Elibiea Ru&owska
Radna Miasa Wl'oclawek

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski
Prczydent
MiasaWloclawek

Bardzo prosze o naprawe nawierzchni jezdni ulicyWysokiej. Wwielu
miejscach pojawily siq znaczne ubytki, kt6re nie tylko utrudniaje poruszanie sig
pojazd6w, ale przede wszystkim stanowiq zagro2,enie uszkodzenia semochod6w
i snrarzaj4 zagroienia ruchu drogowego.

Z powaianiem

EDbieu Rutkowska
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Radna Miasta Woclawek


